Welcome to Sopron! Bienvenu à Sopron! Isten hozta Sopronban!

The IAGA 11th Scientific Assembly (Sopron, 23-30 August 2009, www.iaga2009sopron.hu) attracted 1222 abstracts, submitted from 59 countries. In Sopron approximately 700 oral talks and 500 posters will be presented in the developing “Sopron Downtown Conference Centre”, with the Liszt Ferenc Congress and Cultural Centre as its focal point. The oral talks will run in nine session halls, and the posters (first time at such international meetings) will be on show for the whole week. Due to the fact that it will be the first one week long IAGA Assembly (and due to the large number of abstracts submitted for oral presentation), the length of oral talks had to be somewhat reduced (15 min from the former 20 min). Approximately 170 scientists received some partial support to attend the Assembly: about 120 people directly from IAGA and 50 from various Hungarian and international sources. The LOC, Hungary's IAGA scientists, the IUGG National Body, the hosting institute (Geodetic and Geophysical Research Institute of the Hungarian Academy of Sciences, www.ggki.hu), the Patrons: József PÁLINKÁS (President of the Hungarian Academy of Sciences), Imre SZABÓ (Minister of Environment and Water) and Tamás FODOR (Mayor of Sopron), as well as other enthusiastic people at various levels, will do their best in creating ideal conditions for this global forum. 

The Local Organising Committee and the Hungarian National Committee of IUGG are pleased to welcome you to the IAGA 11th Scientific Assembly in Sopron, Hungary.

La 11ème assemblée scientifique de AIGA regroupe 1222 résumés, soumis par 59 pays. Environ 700 conférences et 500 panneaux d'exposition seront présentés à Sopron dans le quartier de conférence du centre ville, qui est en train de naître avec pour lieu principal, le centre de congrès et culture Liszt Ferenc. Les conférences se dérouleront dans neuf salles et les panneaux seront exposés pendant toute la semaine (pour la première fois dans une telle assemblée internationale). Le temps de parole de chaque intervenant a été ramené de 20 à 15 minutes en raison du grand nombre d'intervenants et d'un laps de temps plus bref que les années précédentes (une semaine). Environ 170 scientifiques ont reçu une aide pour se rendre à l'assemblée : 120 directement par AIGA et 50 par différentes organismes hongroise et internationaux. Le comité d’organisation local, les scientifiques hongrois de AIGA, le corps national de l'UGGI, l'institut organisateur (Institut de recherche géodésique et géophysique de l'académie hongroise des sciences), les partenaires : József Pálinkás (Président de l'académie hongroise des sciences,  Imre Szabó (Ministre de l'Environnement et de l'Eau) et Tamás Fodor (Maire de Sopron), ainsi que d'autres volontaires feront de leur mieux pour que ce forum mondial se déroule dans les meilleures conditions.  
Le comité local d'organisation et le comité national de l'UGGI sont heureux de vous accueillir à la 11ème assemblée scientifique de AIGA à Sopron, en Hongrie.  
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